
 
ASKER SKØYTEKLUBB   

 
Årsmøte 2018 – saker til behandling 

 
Diskusjonssak – styrke klubbens økonomi 

 
 
Klubben gikk med betydelig underskudd i 2017, på bekostning av klubbens 
egenkapital. 
 
For å styrke klubbens økonomi uten å redusere aktivitet eller trenerkapasitet ser 
styret følgende muligheter: 
 

1. øke kontingent.  
a. Fordel: økt kontingent gir også økt maksimum tak for kommunens 

grunnlag 
b. Ulempe: 100% økning gir kun ca. kr.35.000 ekstra inntekt 

2. innføre treningsavgift - avgift kan differensieres i forhold til treningsopplegg 
a. Ulempe: kan gi uønsket deling av treningsgrupper utenom alder 

3. redusere støtte til løp og samlinger – for eksempel kun startkontingent og 
overnatting/reise-støtte til 4 løp utenfor krets. 

a. Fordel: redusere administrasjon med avregninger 
b. Ulempe: økt terskel for løpsdeltagelse 

4. flere sponsorer / annonsører 
 
Forslag for vedtak: 

1. kontingent beholdes uendret 
2. styret får fullmakt til å utarbeide en ordning som styrker klubbens økonomi. 

Ordningen med avgifter og egenandeler skal kunngjøres før løpssesongen 
2018/19 starter sammen med løpsprogram, egenandeler, og 
treneroppfølging/lagleder 

 
 

Forslag for ledermøte NSF – Gardermoen juni 2018 
 

Forslag for vedtak: 
1. styret får fullmakt til å utarbeide og fremme forslag på klubbens vegne 
2. klubbens forslag kunngjøres på klubbens interne Facebookside 
3. styret får fullmakt til å velge klubbens representant(er) til NSFs ledermøte 2018 


